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Αγαπητοί συνάδελφοι 
 
Σε συνέχεια της Ενημερωτικής Εγκυκλίου 19/2017 του Συνδέσμου ημερομηνίας 
4/12/2017, πληροφορείστε ότι λόγω της διακοπής της λειτουργίας της Βουλής των 
Αντιπροσώπων ένεκα των επικείμενων Προεδρικών Εκλογών, η συζήτηση της 
Πρότασης Νόμου που είχε κατατεθεί για διόρθωση ορισμένων άρθρων του περί 
Ελεγκτών Νόμου, μεταφέρεται μετά την επανέναρξη των εργασιών της. Ωστόσο, το 
Συμβούλιο του ΣΕΛΚ χαιρετίζει την άμεση ανταπόκριση της ΑΔΕΕλΕπ με την έκδοση 
των εγκυκλίων της με αριθμούς 3/2017 και 4/2017, που επιλαμβάνονται των δύο πιο 
σημαντικών θεμάτων που αφορά η συγκεκριμένη Πρόταση Νόμου [βλέπετε την 
Ενημερωτική Εγκύκλιο 20/2017 του ΣΕΛΚ, 6/12/2017]. 
 
Θα θέλαμε να σας διαβεβαιώσουμε ότι το Συμβούλιο του Συνδέσμου επιλαμβάνεται 
όλων των θεμάτων που βρίσκονται σε εκκρεμότητα και βρίσκεται σε διαβούλευση 
τόσο με την αρμόδια Κοινοβουλευτική Επιτροπή όσο και με την Αρχή Δημόσιας 
Εποπτείας Ελεγκτικού Επαγγέλματος (ΑΔΕΕλΕπ), καθώς και άλλους φορείς. Κύρια 
επιδίωξη του ΣΕΛΚ είναι η όσο το δυνατόν πιο αποτελεσματική εφαρμογή της 
νομοθεσίας και των σχετικών Ευρωπαϊκών Οδηγιών και Κανονισμών, έτσι ώστε το 
ελεγκτικό επάγγελμα να λειτουργεί απρόσκοπτα εξυπηρετώντας με τον καλύτερο 
τρόπο την οικονομία και το δημόσιο συμφέρον γενικότερα.  
 
Παράλληλα, βασική έγνοια του Συμβουλίου είναι ο περιορισμός τυχόν κινδύνων, 
τόσο για την ίδια την Αρμόδια Αρχή όσο και για τον ΣΕΛΚ, ενισχύοντας με τον τρόπο 
αυτό το ρυθμιστικό και το εποπτικό πλαίσιο. 
 
Αξίζει επίσης να αναφερθεί ότι ο περί Ελεγκτών Νόμος του 2017 [Ν.53(Ι)/2017] έχει 
τροποποιηθεί πρόσφατα με τον Ν.171(Ι)/2017. Η τροποποίηση αφορά στην 
προθεσμία για εγγραφή σε αναγνωρισμένο σώμα ελεγκτών όλων των νόμιμων 
ελεγκτών [άρθρο 113], η καταληκτική ημερομηνίας της οποίας έχει καθοριστεί  η 2α  
Μαρτίου 2018. Τόσο το θέμα αυτό όσο και το θέμα της τροποποίησης των σχεδίων 
υπηρεσίας λογιστών στον δημόσιο και ευρύτερο δημόσιο τομέα, βρίσκονται στην 
ημερήσια διάταξη του Συμβουλίου και τυγχάνουν της δέουσας σημασίας. 
 
 



 

 

 
 
Ενόψει των πιο πάνω εξελίξεων, το Συμβούλιο έκρινε σκόπιμο όπως η παρούσα 
περίοδος αξιοποιηθεί για την καλύτερη δυνατή προετοιμασία και μελέτη για το νέο 
χρόνο, και θα σας τηρεί ενήμερους για οτιδήποτε σημαντικό τυχόν προκύψει. 
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